
RIJSWIJK, Forum 17-11-2015 

 

Geachte voorzitter, geacht college, geachte leden van het forum en andere aanwezigen  
Ten eerste onze dank voor deze mogelijkheid om een nadere toelichting te mogen geven.   
Mijn naam is Louis Bekker en ik ben de voorzitter van Midvliet, de streekomroep voor Leidschendam-Voorburg 
en Wassenaar.  
 
Binnenkort gaat uw gemeenteraad advies uitbrengen aan het Commissariaat voor de Media over het verlenen 
van de zendvergunning voor de Lokale omroep van Rijswijk voor de komende vijf jaar. 
 
In aanvulling op het door ons ingezonden stuk en de schriftelijke toelichtingen, die wij in de aanloop hebben 

ingeleverd bij uw gemeente zou ik het volgende willen toevoegen of onderstrepen: 

  

Midvliet is de streekomroep voor Leidschendam-Voorburg en Wassenaar en graag zouden wij ook uitzendingen 

willen gaan verzorgen voor uw gemeente. De aanleiding voor onze aanvraag is dat afgelopen voorjaar bleek 

dat Omroep Rijswijk met grote problemen te maken had en er meerdere aanvragen ingediend gingen worden 

voor het verkrijgen van de zendmachtiging.  

 

De tweede aanleiding van onze aanvraag zit ‘m in het convenant van de OLON (Organisatie van Lokale 

Omroepen in Nederland) en de Vereniging van Nederlandse Gemeenten, dat de ontwikkeling van lokale 

omroep naar streekomroep noodzakelijk maakt.  

 

De derde aanleiding is dat wij al gewend waren om nieuwsberichten uit Rijswijk mee te nemen, zeker als die 

grensoverschrijdend interessant zijn. Daar komt bij dat wij ook medewerkers hebben die in Rijswijk wonen en 

ikzelf in de groenstrook tussen Rijswijk en Den Haag ben opgegroeid.    

 

Met Super FM , de andere media instelling die ook een aanvraag heeft ingediend, zijn we in de aanvraag 

periode nader naar elkaar toegegroeid. We hanteren dezelfde uitgangspunten voor een lokale omroep en 

delen ook dezelfde passie voor de lokale media.  

Op 12 november hebben wij samen een live TV programma uitgezonden met enkele raadsleden uit Rijswijk. 

Tijdens de voorbereiding en de live uitzending is gebleken dat de vrijwilligers van Super FM en Midvliet een 

goede match zijn.      

 

Omroep Midvliet is al 25 jaar een traditionele, stabiele omroep met als uitgangspunt “Voor iedereen, door 

iedereen, met iedereen”, met de voorwaarde dat voldaan wordt aan kwaliteitseisen. 

Alle vrijwilligers hebben een lokale betrokkenheid. 

 

Midvliet en Super FM bieden de inwoners van Rijswijk een streekomroep met behoud van een eigen identiteit 

en met vrijwilligers die vanuit Rijswijk werken. Een omroep, met een stevig en financieel gezond fundament, 

een omroep die beschikt over een moderne en professionele digitale Radio- en TV studio en bijbehorende 

apparatuur.   

   

Samen bieden wij Rijswijk een omroep die gedragen wordt door een Programma Beleidsbepalend Orgaan van 

18 leden over drie gemeenten (waarvan 9 uit Rijswijk). Vertegenwoordigers in het PBO komen vanuit de 

ondernemers, onderwijs en educatie, kunst en cultuur,  sport, kerk, ouderen, welzijn, evenementen, 

interculturele bevordering en bibliotheken.  

Midvliet verbindt als streekomroep maatschappelijke instellingen, politiek en inwoners en biedt 

grensoverschrijdende informatie en mogelijkheden.  Midvliet is een omroep die niet alleen aan de zijkant staat 

en verslaat wat er gebeurt, maar is sociaal/maatschappelijk betrokken. Een  voorbeeld daarvan zijn de 

workshops die we voor groep 8 van de basisscholen geven.  



 

Midvliet heeft samenwerkingsverbanden met de bibliotheken, welzijnsinstellingen en theaters in Rijswijk, 

Leidschendam-Voorburg en wassenaar. Daarbij is Midvliet ook een officieel leerbedrijf voor Audio/Video en 

begeleiden wij regelmatig  afstudeerders uit het Hoger Beroeps Onderwijs  en maatschappelijk stages uit het 

middelbaar onderwijs.  

Daarnaast werken wij al jaren samen met Den Haag FM op het gebied van regio sport in het wekelijkse radio 

programma “Sportsignaal”. 

 

Midvliet innoveert om aan de veranderende  vraag naar informatie van luisteraars en kijkers te kunnen blijven 

voldoen, daarvoor is een visie en strategie opgezet voor de komende vijf jaar. We zijn begonnen met een 

nieuwe website waar inwoners direct de laatste zes berichten zien van hun eigen gemeente, maar ook een snel 

overzicht zien over wat er zich bij de buren afspeelt. Dit is nog maar het begin, want in deze maatschappij, 

waarin de hoeveelheid informatie die men elke dag opnieuw moet verwerken, alleen maar toeneemt, groeit 

ook de behoefte aan maatwerk in nieuwsvoorziening. Wij zijn daarom een project gestart om het lokale nieuws 

naar behoefte te gaan personaliseren. Inwoners krijgen dan het nieuws op maat en op hun tijd, met 

uitzondering uiteraard van zogenaamd “Breaking Nieuws” 

 

De komende vijf jaar willen wij ons inzetten om ook Rijswijk, samen met Leidschendam-Voorburg en 

Wassenaar de continuïteit van een professionele stabiele omroep te bieden. Een omroep die tevens 

sociaal/maatschappelijk  betrokken is en ook bijdraagt aan het bereiken van de doelstellingen van Rijswijk 

2030. En dat gaan we doen:  ‘met iedereen, voor iedereen en door iedereen’            

 

Geachte voorzitter, leden van het college, en leden van het forum en andere aanwezigen, ik dank u voor uw 

aandacht! 

 

Graag verwijs ik u naar het politieke debat dat 12 november plaatsvond met enkele gemeenteraadsleden uit 

Rijswijk  in de studio van Midvliet, zie de link: 

https://www.youtube.com/watch?v=KPNHBC87ZcQ&feature=youtu.be 

 

Louis Bekker 

Voorzitter Midvliet 

louis.bekker@kpnmail.nl 

 

https://www.youtube.com/watch?v=KPNHBC87ZcQ&feature=youtu.be

